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مدارس ابتدایی تهران امروز »غیرحضوری« شد
بنابر اعلام آموزش و پرورش شهرستان های استان تهران، با استمرار آلودگی هوا 
و افزایش آلاینده ها، وضعیت آموزش در مدارس شهرســتان های اســتان تهران 
بــه جز فیروزکوه، دماوند، رودهن و رباط کریــم، امروز در دو نوبت صبح و عصر 
»غیرحضوری « اســت  . به گزارش ایسنا، در پی استمرار آلودگی هوا، آموزش در 
مدارس شهرستان های استان تهران به جز فیروزکوه، دماوند، رودهن و رباط  کریم 
»غیرحضوری« و  کودکســتان ها، مهدهای کودک و مدارس استثنایی در کلیه 

مقاطع تحصیلی  »تعطیل« اعلام شد  . 
بر اســاس اطلاعیه آموزش و پرورش شهرســتان های اســتان تهران، آموزش 
در مــدارس مقطع ابتدایی در دو نوبت صبح و عصــر به صورت غیرحضوری و 
کلاس ها در بستر پیام سان شــاد برگزار خواهد شد  .  همچنین مراکز و مدارس 
استثنایی در همه مقاطع نیز غیرحضوری بوده و کلاس ها در بستر پیام رسان شاد 
برگزار می شــود  .  طبق اطلاعیه مذکور، فعالیت های ورزشی و تربیت بدنی برای 

دانش آموزان متوسطه در فضای باز »ممنوع« است  . 

برگزاری دومین رویداد ملی مدارس آینده 
در دی ماه 

مدیرعامل بنیاد برکت از برگزاری دومین رویداد ملی مدارس آینده در دی ماه با 
همکاری سازمان نوسازی توسعه و تجهیز مدارس کشور خبر داد  . 

محمد ترکمانه مدیرعامل بنیاد برکت ســتاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( از 
برگزاری دومین رویداد ملی مدارس آینده خبر داد و گفت: ســازمان نوســازی 
توسعه و تجهیز مدارس کشور و بنیاد برکت ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( 
در نظر دارند بر مبنای اهداف سند تحول بنیادین آموزش و پرورش و برنامه زیر 
نظام تأمین، فضا تجهیزات و فناوری و افق گشایی های بلندمدت و آینده نگرانه، 

دومین رویداد ملی مدارس آینده را امسال برگزار کنند
وی ادامه داد: شــرکت کنندگان در این رویداد شــرکت های تولیدی، موسسات 
دانش بنیان، شرکت های مهندسین مشاور، محققان، صاحبان ایده دانشگاه ها و 

مراکز پژوهشی پارک های علم و فناوری خواهند بود  . 
ترکمانه در خصوص محور و موضوعات این رویداد گفت: این رویداد در ۴ محور 
از جمله مدرســه آینده و نظام آموزشی، مدرسه آینده کانون تربیت و پیشرفت 
محله )مدرســه در مقایس شهر(، مدرســه آینده و محیط کالبدی )مدرسه در 
مقایس کالبد( و مدرس آینده و تجهیزات و فناوری های آموزشــی )مدرسه در 
مقیاس اجزا( برگزار خواهد شــد  .  مدیرعامل بنیاد برکت اظهار کرد: شیوه های 
نویــن در تصمیم گیری ها و مدیریت کلان آموزش و پــرورش )مدیریت درون 
ســازمانی مدیریت مدارس( هم افزایی نهادها در محوریت قرار گرفتن مدارس 
در محلات، ســامانه های ساختمانی و فناوری های ســاخت، سیستم های نوین 
گرمایشی، سرمایشــی و تجهیزات الکترونیکی و استفاده از هوش مصنوعی در 
فرآیند طراحی، ساخت و تجهیز از جمله موضوعات دومین رویداد ملی مدارس 
آینده به شــمار می رود  .  وی تاکید کرد: مهلت ارسال آثار تا ۳۰ آذر ماه است و 
زمان برگزاری این رویداد ۲۰دی ماه خواهد بود  .  گفتنی اســت علاقمندان برای 

کسب اطلاعات بیشتر و ثبت نام به نشانی future. dres. ir مراجعه کنند  . 

سفر های عمره مفرده ۲ هفته به تاخیر افتاد
رئیس ســازمان حج و زیارت گفت: اولین کاروان زائران عمره مفرده به جای ۲۸ 

آذر در روز ۱۳ دی، ایران را به مقصد عربستان ترک خواهد کرد  . 
سید عباس حسینی رئیس سازمان حج و زیارت با تاکید بر اینکه جابجایی اعزام 
کاروان های عمره مفره با هدف ارائه فرصت بیشتر به زائران برای آموزش و انجام 
برخی اقدامــات اولیه تغییر یافت، گفت: بر همین اســاس اولین کاروان زائران 
عمره مفرده به جای ۲۸ آذر در روز ۱۳ دی ماه ایران را به مقصد عربستان ترک 

خواهد کرد  . 

آموزش

خانواده

آیا دارو بدون بودجه متمم به پایان سال می رسد

هشدار نسبت به کمبود بودجه دارو

موضوع بازگشــت به تحصیــل ۳۵ داوطلب 
شــبهه دار کنکور به دانشــگاه بــا رای دیوان 
عدالت اداری با واکنش رئیس سازمان سنجش 
همراه شد  .  به گزارش ایسنا، پس از اعلام نتایج 
کنکور برخی از داوطلبان آزمون سراســری با 
توجــه به برخی از مســتندات مانند ســوابق 
تحصیلی توســط سازمان ســنجش آموزش 
کشــور به عنوان داوطلب شــبهه دار معرفی 
می شوند و می بایست در آزمون مجدد شرکت 

کنند تا یکبار دیگر مورد ارزیابی قرار گیرند  . 
هر ســال تعدادی از داوطلبــان کنکور بعد از 
اعلام نتایج آزمون، به جای مشــاهده وضعیت 
قبولی و رشته و دانشگاه مورد پذیرش با عبارت 
»وضعیت علمی شما تحت بررسی و پس از آن 
نتایج به اطلاع داوطلب خواهد رسید« روبه رو 
می شوند  . دلیل این مساله آن است که هر ساله 
سازمان سنجش به نتایج تعدادی از داوطلبان، 
بر اساس سوابق تحصیلی، نتایج داوطلبان در 
کنکور سال های گذشته، گزارش های حفاظت 
آزمون، بررســی های فنی و علمــی داوطلب 
مشــکوک می شــود و تا مشخص شدن نتایج 
بررســی ها، نتیجه قطعی برای این داوطلبان 

اعلام نمی شود  . 
»مشــکوک« اعلام شــدن کارنامه داوطلب و 
برگزاری آزمون مجــدد برای برخی داوطلبان 
اتفاق تازه ای نیســت، اولین بار این موضوع در 
ماجرای جوان کرمانشاهی که سال ۸۸ کنکور 
داد و در گروه علــوم تجربی و زبان رتبه یک 
را کســب کرد و کارنامه وی بــه دلیل معدل 
پایین از ســوی سازمان سنجش، »مشکوک« 
اعلام شد، رسانه ای شد  . در آن سال، »رستگار 
رحمانــی« در نهایــت مجدد آزمــون داد به 
گفته خــودش این بار دروســی را هم که در 
آزمون اصلی۱۰۰ درصد نــزده بود، ۱۰۰ زد  . 
اما با گذشــت چندین ســال و طی شدن این 
رویه از ســوی سازمان سنجش اموزش کشور، 
موضــوع داوطلبان شــبهه دار کنکور طی دو 
ســال اخیر)۱۴۰۰ و۱۴۰۱( و حاشیه هایی به 
همراه داشته اســت  .  بررسی  عملکرد سازمان 
سنجش آموزش کشور بیانگر این است که این 
ســازمان در ارتباط داوطلبان شبهه دار کنکور 
۸۵ تــا ۱۴۰۰ متفاوت بوده بــه نحوی که تا 
زمان اعلام نتایج آزمون مجدد به این گروه از 
داوطلبان اجازه می داده تا در کلاس های درس 
دانشگاه حاضر شوند  . به عبارت دیگر، داوطلبان 
شبهه دار تا زمان تعیین تکلیف آزمون مجدد به 

عنوان دانشجو شناخته می شدند  . 
گروهی از داوطلبان کنکور سال های ۹۸، ۹۹ 
و ۱۴۰۰ که از سوی سازمان سنجش کشور به 
عنوان داوطلبان شبهه دار معرفی شدند و موفق 
به کســب نمره قبولی نشــدند به کمیسیون 

اصل ۹۰ مجلس شورای اسلامی طرح شکایت 
کردند  . پس از انجام اقدامات لازم، شکایت این 
گروه از داوطلبان منجر به صدور استفساریه ای 
شد؛ بر اساس این استفساریه، قانون رسیدگی 
به تخلفات کنکور شامل دانشجویان نمی شود  . 

نگاهی به آخرین پرونده داوطلبان شبهه دار
صبح دیروز، خبری در ارتباط با تعیین تکلیف 
پرونده تعدادی از داوطلبان شــبهه دار کنکور 
در شــبکه های اجتماعی منتشر شد  . این خبر 
بیانگر این بود که گروهی از داوطلبان شبهه دار 
کنکــور با رای صادره از ســوی دیوان عدالت 

اداری می توانند به دانشگاه بازگردند  . 
این افراد که ۳۵ نفر هســتند در آزمون مجدد 
شرکت کرده اند اما موفق به کسب نمره قبولی 
نشــده اند و لذا از حضور در دانشگاه ها محروم 
بودنــد  . این گــروه پس از طرح شــکایت در 
دیوان عدالت اداری موفق به رای به سود خود 
شدند؛ لذا بر اســاس رای صادره می توانند به 

کلاس های درس دانشگاه بازگردند  . 
بر اســاس راس صادره از سوی دیوان عدالت 
اداری، ایــن گروه از داوطلبان می توانند از ترم 

آتی تحصیلی یعنی از بهمن ماه ساری جاری 
در کلاس های درس حاضر شوند  . 

نظر سازمان سنجش درباره داوطلبان شبهه دار
ســازمان ســنجش آمــوزش کشــور در این 
اطلاعیه،در خصوص پرونــده داوطلبان دارای 
شــبهه کنکور ۱۴۰۱ و ســال  های قبل اعلام 
کرد: »در آزمــون ۱۴۰۱ بیــش از ۸۵۰ نفر 
از داوطلبــان کــه در حین برگــزاری آزمون 
سراســری از تجهیزات الکترونیکی اســتفاده 
کردنــد، شناســایی و در مهلــت قانونی در 
هیات  های بــدوی و تجدیدنظر به پرونده های 
آنان رســیدگی و علاوه بر محرومیت از آزمون 

برخورد قانونی لازم با آنها به عمل آمد  . 
با توجه به تکلیف قانونــی در ماده ۱۱ قانون 
رســیدگی به جرایم و تخلفــات آزمون  های 
سراسری مبنی بر بررسی  های فنی و علمی و 
مغایرت ســوابق تحصیلی با نتایج آزمون و نیز 
شباهت غیرمتعارف پاسخنامه های داوطلبان، 
بالغ بر ۱۰۴۵ نفر از داوطلبان، مشمول شبهه 
در نتایج آزمون شدند و با تصمیم هیات بدوی 
رســیدگی به تخلفات آزمون های سراسری در 

زمان قبل از اعلام نتایج نهایی آزمون سراسری 
ســال ۱۴۰۱ و حتــی برخی از آنــان قبل از 
انتخاب رشته تفهیم اتهام شده و برای شرکت 
در آزمون مجدد در دو یا ســه درس که شبهه 

داشتند دعوت به عمل آمد  . «
استعفاء رئیس سازمان سنجش 
در واکنش به بازگشت داوطلبان 

شبهه دار به دانشگاه ها
پــس از اعــلام خبر بازگشــت بــه تحصیل 
۳۵ داوطلب شــبهه دار کنکور، عبدالرســول 
پورعباس، رئیس ســازمان ســنجش آموزش 
کشــور در واکنش به انتشــار خبر بازگشــت 
۳۵ داوطلبان شــبهه دار کنکور سراســری به 
دانشگاه ها با رای دیوان عدالت اداری استعفاء 
کرد  . در متن استعفانامه پورعباس آمده است:

»حدود دو سال از خدمت در سازمان سنجش 
آموزش کشــور با پدیده بازگشــت متخلفین 
کنکور ســال های ۱۴۰۰ و ماقبل از آن مواجه 
بودیم که با تصویب استفساریه ماده ۱۱ قانون 
تخلفــات و جرائم آزمون های سراســری، در 
سال های ۱۴۰۱ و ۱۴۰۲ به طور کامل با عمل 

به قانون استفساریه پدیده تقلب مدیریت شد  . 
ولی نظریه عطف به ماسبق نشدن استفساریه 
در مــوارد مختومه، با برداشــت های متفاوت 
روبرو شــد و اعتقاد دیوان عدالــت اداری به 
برگشــت همه مشــکوکین به تقلب است که 
قبلا در هیات های بدوی و تجدیدنظر مســتقر 
در سازمان و شعبات بدوی و تجدیدنظر دیوان 
به طور قطعی محکوم شده اند، که در مصاحبه 
مطبوعاتی رئیس محترم دیوان بر این موضوع 
تاکید شــد، هم اکنون تعداد زیادی دســتور 
موقت مبنی بر برگشــت به تحصیل این افراد 
صادر شــده اســت  . از آنجا که عمل به احکام 
دیوان لازم و ضروری اســت و از ســوی دیگر 
سازمان سنجش عملًا توانایی اجراء این حجم 
از برگشت به تحصیل متقلبان را ندارد، تصمیم 
به کناره گیری از ریاســت ســازمان گرفته تا 
شــرایط برای فرد دیگر جهــت اجرای احکام 
صادر شــده، فراهم شــود؛ لذا از ســاعت ۱۱ 
صبح تاریخ ۲۷ آذر ۱۴۰۲ کلیه مسؤولیت های 
سازمان را واگذار نموده و هیچگونه مسؤولیتی 

در قبال آن به عهده نمی گیریم  .«

بودجــه دارو در ســال ۱۴۰۲، همان ۶۹ همت اســت که 
مجلس شــورای اســلامی آن را تصویب کرده اســت، در 
حالی که فعالان بازار دارو، کمبود بودجه در سه ماه پایانی 
ســال را هشدار داده اند  .  به گزارش مهر، پیشنهاد دولت در 
لایحه بودجه ۱۴۰۲، ۶۹ همت بودجه برای دارو، تجهیزات 
پزشکی و شیرخشک بوده است  . در حالی که خیلی ها فکر 

می کنند این بودجه فقط مختص دارو است  . 
با این اوصاف، فعالان حوزه سلامت و صنعت دارو، از همان 
ابتدای سال ۱۴۰۲، نســبت به کمبود بودجه دارو هشدار 
داده بودند  . به طوری که حداقل ۱۰۵ همت بودجه را برای 
دارو، تجهیزات و شیرخشک، لازم می دانستند؛ اما در نهایت 

با همان ۶۹ همت، بودجه دارو بسته شد  . 
با گذشت چند ماه از سال ۱۴۰۲ و قبل از پایان تابستان بود 
که زمزمه های کمبود نقدینگی شرکت های دارویی، علنی 
شد و اینگونه بود که بحث کاهش تولید دارو نمایان گردید  . 
در همان ایام، ســندیکاها و اتحادیه های دارویی، بار دیگر 
گلایه های خود را از کمبود بودجه دارو را بازگو کردند و از 
بانک مرکزی و ســایر بانک ها که در تأمین ارز و تسهیلات 

بانکی سنگ اندازی می کنند، شاکی شدند  . 
در آبان ۱۴۰۲، خبرنگار مهر با ســیدحیدر محمدی رئیس 
ســازمان غذا و دارو، پیرامون کمبود بودجه دارو گفت وگو 

کرد  . 
رئیس ســازمان غذا و دارو، در آن گفت وگو، موضوع متمم 
بودجــه را مطرح کرد و گفت: درخواســت مــا تا ۸۵ هزار 
میلیارد تومان برای ســال جاری اســت که باید از طریق 

سازمان برنامه و بودجه و بانک مرکزی دنبال کنیم  . 
وی افــزود: آن بخش که مربوط به ســازمان های بیمه گر 
اســت که باید خود سازمان برنامه و بودجه تأمین کند، اما 
آن قســمت که مربوط به بانک مرکزی است، باید با رایزنی 

حل شود  . 
محمدی با عنوان این مطلب که حوزه ســلامت وابسته به 
نرخ ارز است، ادامه داد: یکی از مواردی که رابطه تنگاتنگ 

با مســائل ارزی دارد؛ دارو، تجهیزات پزشکی و شیرخشک 
اســت  . در عین حال، در روزهای ابتدایی آذر ۱۴۰۲ بود که 
رئیس ســازمان غذا و دارو، عنوان داشت؛ سازمان برنامه و 
بودجه قول پرداخت ۱,۲۰۰ میلیارد تومان را بابت دارو داده 
اســت که امیدواریم این پرداختی در اســرع وقت و بدون 

تأخیر انجام شود  . 
محمدی گفت: همچنین خواســتار اختصاص تسهیلات و 
اعتبارات مورد نیاز از ســوی بانک های عامل هستیم تا در 

حوزه ارزی به مشکل نخوریم  . 
حالا در آخریــن روزهای فصل پاییــز و در حالی که وارد 
ســه ماه پایانی سال می شــویم، خبرنگار مهر در گفت وگو 
با رئیس ســازمان غذا و دارو، موضوع متمم بودجه دارو را 

پیگیری کرد  . 
محمدی در پاســخ به سوال خبرنگار مهر، گفت: به دفعات 

پیگیر متمم بودجه شدیم، اما خبری نشد  . 
وی در واکنش به کمبود بودجه دارو در سه ماه پایانی سال، 
اظهار داشــت: فعلًا که بودجه هست، به شرطی که همان 

بودجه تخصیص یافته به موقع تأمین شود  . 
رئیس سازمان غذا و دارو گفت: مشکل اینجاست که همین 
بودجــه مصوب هم با تأخیر چند ماهه همراه اســت و در 

نتیجه، شرکت های دارویی دچار مشکل می شوند  . 
در همین حال، ســلمان اسحاقی ســخنگوی کمیسیون 
بهداشــت و درمان مجلس، یکی از علل اصلی کمبود دارو 
را عــدم انجام تکالیف به موقع بیمه ها دانســت و گفت: به 
دلیل بدهی بیمه ها به داروخانه ها، این مراکز انگیزه لازم را 
برای تأمین دارو نخواهند داشت؛ زیرا وصول بدهی بیمه ها 
دردســرهایی زیادی داشــته و زمان زیادی می برد و این 

موضوع باعث بی انگیزگی آنها شده است  . 
حالا باید دید در زمســتان ۱۴۰۲، بازار دارویی کشــور با 
همین شــرایط حاکم پیش خواهد رفــت و یا اینکه دچار 
دســت اندازهایی خواهد شد که در نتیجه آن، کمبودهای 

دارویی افزایش یابد  . 

۳۵ داوطلب شبهه دار کنکور به دانشگاه بازگشتند

اعتراض و استعفای رئیس سازمان سنجش

رئیــس پلیس راهنمایی و رانندگی فراجا با بیان اینکه 
تصادفــات رانندگی هفت درصد به تولید ناخالص ملی 
لطمه می زند، گفت: میزان جانباختگان در کشور باید 
۳۱ درصد کاهش یابد و در طول برنامه هفتم توســعه 

باید به کاهش ۵۰ درصدی برسد  . 
به گــزارش ایســنا، ســیدکمال  هادیانفر در هفتمین 
نمایشــگاه بین المللی حمل ونقل، لجستیک و صنایع 
وابســته اظهارکرد: امروز بــا ۸۵ میلیون نفر، جمعیت 
بیــش از ۵۲ میلیــون نفر دارای گواهینامه هســتند  . 
همچنین حدود ۴۰ میلیون وسیله نقلیه در کشور مورد 
اســتفاده قرار می گیرد که ۴۷ درصد این وسایل نقلیه 
در سن فرسودگی قرار دارند  . سال گذشته ۳۵ میلیارد 
تردد در شهرها و هفت میلیارد در جاده ها داشتیم که 
میزان افزایش تردد در جاده های کشــور حدود شش 
درصد بوده اســت  . وی ادامه داد: طبــق قانون برنامه 
هفتم توسعه باید سالانه ۱۰ درصد آمار کشته شدگان 
ســوانح رانندگی را کمتر کنیم  . یعنی با توجه به اینکه 
سال ۱۴۰۳ اولین سال اجرای برنامه هفتم خواهد بود، 
هدف گذاری برای این ســال، کاهش ۱۰ درصدی آمار 
جان باختگان تصادفات اســت  . رسیدن به موفقیت در 
کاهش ۱۰ درصدی آمار جان باختگان تصادفات صرفا 
با عملکرد پلیس راهور اتفــاق نمی افتد و هلال احمر، 
اورژانس، بیمارستان ها، امداد خودروها، رسانه ها و... نیز 

باید نقش خود را در این زمینه ایفا کنند  . 
رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی کشور افزود: با توجه 
به اینکه اکنــون آمار مرگ ومیر ســالانه تصادفات در 

کشــورمان ۱۷ هزار نفر است، اگر بتوانیم تا پایان سال 
۱۴۰۲ حداقــل هزار و ۷۰۰ نفر از این آمار کم کنیم و 
متناســب با آن، تعداد مجروحان را نیز کاهش دهیم، 
در آن صورت توانســته ایم به هدف خودمان در ۱۴۰۲ 
برسیم  . اگر همین روند در سال های بعد نیز ادامه پیدا 
کند، تا پایان برنامه هفتم تعداد جان باختگان تصادفات 

به زیر ۸۰۰۰ نفر در سال کاهش پیدا خواهد کرد  . 
رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی کشــور با تاکید بر 
اهمیــت بحث پیش گیری و کاهــش تصادفات، ادامه 
داد: موضــوع تفاهم نامه امــروز نیز بحث کاهش جان 
باختگان است که در برنامه ششم و هفتم نیز برای آن 
تکلیف دیده شــده است  . در برنامه هفتم دیده شده تا 
۵۰ درصــد در طول برنامه هفتم کاهش جان باختگان 
تصادفات محقق شــود  .  به گفته وی، همه دستگاه ها 
مکلف انــد که این امر را محقق کنند و طبق قانون ۳۲ 
دستگاه در حوزه پیشگیری و کاهش تصادفات نقش و 
۸ دســتگاه نقش مستقیم دارند اما برخی دستگاه ها از 

این مسئولیت غافل هستند  . 
هادیان فر تصریح کرد: با بیش از ۸۵ میلیون جمعیت 
کشور بیش از ۵۲ میلیون نفر دارنده گواهینامه مختلف 
در کشــور داریم  . بیش از ۳۹ میلیون و درواقع نزدیک 
به ۴۰ میلیون وســیله نقلیه در کشور داریم که مورد 
استفاده قرار می گیرد  . همچنین به ازای هر دو هموطن 
یک وســیله نقلیه در کشــور داریم و شاید ۴۷ درصد 
اینها در سن فرسودگی هستند و باید در فرآیند اسقاط 

قرار گیرند  . 

بنا بر اظهــارات رئیس پژوهشــگاه مطالعات آموزش 
و پــرورش، در آیین نامه جدیــد رتبه بندی معلمان 
پیشنهاد شده، معلمان علاوه بر ارزیابی هر چهار سال 
یک بار برای ارتقای رتبه، همانند اســاتید دانشگاه و 
برای کســب »پایه علمی« هر سال ارزیابی شوند و بر 
اساس عملکرد سالیانه خود »پایه علمی« کسب کنند  . 
علی محبی در گفت وگو با ایســنا، درباره ۱۰ چرخش 
اصلاحی آیین نامه جدیــد رتبه بندی معلمان اظهار 
کــرد: در حال حاضــر آیین نامه جدیــد رتبه بندی 
معلمان در فرآیند بررسی و تصویب قرار دارد و ممکن 
اســت تغییراتی کند از این رو نمی توان جزئیات آن را 
بیان کرد اما به طور کلی این آیین نامه نسبت به آیین 
نامه قبلی تغییرات اساسی تحت عنوان »چرخش های 

اصلاحی« دارد  . 
رئیس پژوهشگاه مطالعات آموزش و پرورش در پاسخ 
به اینکه آیا طبق آیین نامه جدید رتبه بندی، معلمان 
هر ســال ارزیابی می شوند؟، خاطر نشان کرد: بله  . در 
آییــن نامه قبلی معلمان فقط بــرای ارتقای رتبه هر 
چهار ســال یک بار ارزیابی می شــدند تا مرتبه برای 
معلمان اختصاص یابد اما در آیین نامه جدید پیشنهاد 
شده است که در بین این چهار سال هم ارزیابی دیده 
شــود و هر سال با ارزشــیابی هایی، عملکرد معلمان 
ســنجیده شــود  . این کار برای آن انجام می شــود تا 
معلمان برای ارتقای رتبه خود انگیزه بیشتری داشته 
باشند؛ البته این یکی از پیشنهاداتی است که در آیین 
نامه جدید مطرح شــده است و برای نهایی شدن باید 

منتظر بود تا تصویب شود  . 
وی ادامه داد: درواقع در بین این ۴ ســال و در مسیر 
ارتقای مرتبه معلمان، بررســی و ارزیابی برای اعطای 
»پایه« به معلمان در نظر گرفته شــده است تا فرآیند 
رتبه بندی معلمان شــبیه به اساتید دانشگاه ها شود 
کما اینکه برای اساتید دانشگاه بین هر مرتبه، پایه های 
علمی در نظر گرفته می شود و ما این پیشنهاد را برای 
معلمــان ارائه دادیم، اینگونه مجمــوع عملکرد چهار 
ســاله هر معلم می تواند ارتقاء مرتبه را شــکل دهد و 
این ارزیابی هر ساله برای دریافت »پایه علمی«، باعث 
می شود انگیزه ای برای ارزشــیابی چهار ساله ارتقای 

رتبه در معلمان ایجاد شود  . 
محبی توضیح داد: در حال حاضر برای مثال »اســتاد 
تمام« بودن، یک مرتبه علمی برای اســاتید دانشگاه 
است اما همین اســاتید دارای پایه علمی نیز هستند 
یعنی هر ســال به اســاتید دانشــگاه یک پایه علمی 
تعلق می گیرد؛ البته پایه های تشــویقی مختلفی هم 
در حوزه های مختلف وجود دارد که به این رتبه اضافه 
می شود اما به طور کلی اساتید دانشگاه هر چهار سال 
یکبار رتبه می گیرد اما هر ســال پایــه علمی به آنها 

تعلق می گیرد  . 
ما نیــز در آیین نامه جدید رتبــه بندی معلمان این 
پیشنهاد را ارائه داده ایم که ارزیابی برای ارتقای رتبه 
معلمان همانند قبل هر چهار سال یک بار انجام شود 
اما علاوه بر آن، معلمان همانند اســاتید دانشگاه هر 

سال ارزیابی شوند و پایه علمی به آنها تعلق گیرد  . 

»رتبه بندی« معلمان همانند اساتید دانشگاه  می شودلطمه ۷ درصدی تصادفات رانندگی به تولید ناخالص ملی

با اجرای طرح تحول بیست گانه خدمت

معابر منطقه ۲ شهر تهران استاندارد سازی می شود
شــهردار منطقــه۲ گفت: براســاس طرح تحــول ۲۰گانه خدمــت ، با هدف 
استانداردســازی معابر، بهبود عبور و مرور، افزایش رفاه شهروندان و ایجاد نظم 
بصری، پیاده روهای شــهری ســاماندهی می شــود  .  به گزارش روابط عمومی 
شهرداری منطقه ۲،مهدی صالحی با بیان اینکه پیاده روهای شهر می تواند نقش 
اساسی در ارتقاء و تسهیل عبور و مرور شهروندان ایفا کندگفت: بهسازی کالبدی 
شــهری یکی از برنامه  های طرح تحول ۲۰ گانه خدمت است و در همین راستا 

استاندارد سازی و اصلاح معابر مورد بررسی و اولویت بندی قرار گرفت  . 
وی با بیان اینکه پیاده روهای در حال اجرا بر اساس استانداردها و مطابق با اصول 
حفاظت و ایمنی، مناسب سازی و برای کلیه اقشار به ویژه کم توانان و سالمندان 
قابل اســتفاده خواهد بود، عنوان کرد: طبق مصوبه ســتاد مناسب سازی فضای 
شهری، ساختمان  ها و بوســتان  ها، ایستگاه  های اتوبوس و   .   .   . که در مجاورت با 

معابر انتخاب شده جهت مناسب سازی قرار دارند  . 
شهردار منطقه ۲ با اشاره به وجود بیش از یک میلیون و ۷۰۰هزار مترمربع پیاده 
رو در این منطقه گفت: مناســب سازی پیاده روها از سال  های گذشته آغاز شده 
اســت و در برنامه سال جاری، ۱۶ محور به طول ۳۰ کیلومتر در دستور کار قرار 
گرفته و در حال حاضر با اجرای عملیات عمرانی و رفع اختلاف سطح، تردد برای 
افراد توان یاب در۲۴ کیلومتراز معابر تسهیل و همچنین جهت استفاده نابینا و 
کم بینایان نیز مســیر بساوایی احداث شد  .  وی افزود: افراد توان یاب نیز باید به 
فرصت های برابر برای امکانات شهری دسترسی داشته باشند، درهمین راستا با 
اقدامات اجرایی ۱۲ بوستان برای این افراد بطور کامل مناسب سازی شده است و 
یک بوستان نیز در دست اقدام و بوستانهای دیگر نیز در برنامه  ها ی آتی قرار دارد  . 
شــهردار منطقه ۲ با اشــاره به تکمیل اقدامات اجرایی در اســتاندارد ســازی 
بوســتان  ها برای افراد کم توان جسمی و حرکتی گفت: تجهیز بوستانها به ست 
ورزشــی مخصوص افراد توان یاب، مناسب ســازی سرویس بهداشتی عمومی، 
نصــب آبخوری دوترازه مخصوص معلولین و افراد عادی، نصب وســایل بازی و 
نیمکت  های مخصوص با طراحی منحصر به فرد و همچنین استاندارد سازی معابر 
از جمله اقداماتی اســت که در راستای مناسب سازی بوستان اجرا شد  .  شهردار 
منطقه ۲ با اشــاره به اینکه طرح مناسب سازی ایستگاه های اتوبوس منطقه آغاز 
شده است، گفت: با اجرای این طرح ورودی ایستگاه  های اتوبوس همسطح سازی 

شده و دسترسی معلولان، جانبازان و سالمندان به این نقاط تسهیل می شود  . 

شهری

معــاون صنایع وزارت صمت، خواســتار نگاه صنعت محور 
به حوزه دارو شــد و گفت: ســابقه دشمنی در صنعت دارو 
را دیده ایــم  .  به گــزارش مهر، محمدمهدی بــرادران، در 
گردهمایی سندیکای تولیدکنندگان مواد دارویی در محل 
پژوهشــکده گیاهان دارویی دانشگاه شهید بهشتی، اظهار 
داشــت: دارو باید به عنوان یک صنعت دیده شود تا امکان 
رقابت با رقبــای داخلی و خارجی فراهم شــود، بازاریابی 
داخلی و بین المللی محقق شــود و منجر به کاهش ارزبری 
شود  . وی با عنوان این مطلب که صنعت دارو در پنج حوزه 
از سوی دولت حمایت می شود، افزود: هدف از اجرای طرح 
دارویاری، کاهش وابستگی به ارز و واقعی شدن قیمت دارو 
بود که اجــرای ناقص آن، باعث می شــود به اهداف طرح 

نرسیم  . 
بــرادران با اشــاره بــه ارز ۲۸ هزار تومانی کــه برای دارو 

پرداخت می شود، گفت: همین موضوع هم محل بحث است 
و هنوز خبر داریــم در جاهایی همچنان ارز ۴۲۰۰ تومانی 

گیر کرده است  . 
وی بر تشــدید نظارت ها در تخصیــص ارز تاکید و تصریح 
کرد: اگر نظارت نباشــد، با ادبیات رقابتی و شفافیت فاصله 

می گیریم  . 
معاون وزیر صمت با عنوان این مطلب که ســابقه دشمنی 
در صنعت دارو را دیده ایم، گفت: وقتی به سختی صادرات 
دارو را انجام می دهیم، نباید به راحتی ارز مورد نیاز کشور 

برای واردات مکمل های بدن سازی صرف شود  . 
وی افــزود: نگاه های واردات محــور در اتاق بازرگانی غلبه 

کرده و نباید اتاق بازرگانی واردات محور باشد  . 
بــرادران گفت: نمی توانیم حرکات مافیایی را در حوزه دارو 

انکار کنیم و نبینیم  . 

معاون صنایع وزارت صمت:

مافیای دارو را نمی توان ندید

هشدار هواشناسی نسبت 
به افزایش آلودگی هوای ۱۰ کلانشهر

سازمان هواشناسی نسبت به افزایش آلودگی هوا در ۱۰ کلانشهر هشدار داد و بر 
لزوم کاهش تردد غیرضروری و کنترل فعالیت های صنعتی مراکز انتشار آلاینده ها 
تاکید کرد  .  به گزارش ایســنا، سازمان هواشناســی با صدور هشدار سطح زرد از 
پایداری جو و ســکون هوا، تداوم پایداری هوا همراه با افزایش غلظت آلاینده های 

جوی و کاهش کیفیت هوا از دیروز )۲۷ آذر( تا جمعه )اول دی( خبر داد  . 
این شــرایط جوی امروز در تهــران، اراک، اصفهان، اهواز و یزد، چهارشــنبه در 
تهران، کرج، اصفهان، اهواز، سمنان، مشهد، یزد و اراک، پنجشنبه در تهران، کرج، 
سمنان، اصفهان، اهواز، یزد، مشهد، اراک و تبریز و جمعه در تهران، کرج، قزوین، 
سمنان، اصفهان، اهواز، مشهد و یزد پیش بینی می شود  .  بر اثر این مخاطره جوی 
افزایش غلظت آلاینده ها، افزایش شاخص  آلودگی هوا در حد ناسالم برای گروه های 
حســاس و در صورت عدم مهار منابع آلاینده ثابت و متحرک در مناطق پرتردد 
ناســالم برای تمام گروه ها پیش بینی می شود  .  ســازمان هواشناسی برای کاهش 
آسیب ها و مخاطرات ناشی از این شرایط جوی مدیریت به منظور کاهش مصرف 
ســوخت های فسیلی در منابع متحرک و ثابت، کنترل فعالیت های صنعتی مراکز 
انتشــار آلاینده ها، کاهش تردد غیر ضروری و پرهیز از حرکات ورزشی در فضای 
باز به ویژه ســالمندان، کودکان و افراد با سابقه بیماری های قلبی و تنفسی، پایش 
مداوم ایستگاه های سنجش آلودگی توسط مراجع ذیصلاح و اتخاذ تدابیر لازم به 
منظور کنترل میزان آلودگی را توصیه می کند  .  به گزارش ایسنا، هشدار زرد رنگ 
به معنای این است که پدیده ای جوی رخ خواهد داد که ممکن است در سفرها و 
انجام کارهای روزمره اختلالاتی را ایجاد کند  . این هشدار برای آگاهی مردم صادر 
می شود تا بتوانند آمادگی لازم را برای مواجهه با پدیده ای جوی داشته باشند که از 
حالت معمول کمی شدت بیشتری دارد  . از سوی دیگر مسئولان نیز در جریان این 

هشدارها قرار می گیرند تا اگر لازم باشد تمهیداتی را بیندیشند  . 

هواشناسی


